
 

Notulen van de jaarvergadering van 21 maart 2022, bij café De Harmonie. 

Aanwezig: 40 personen inclusief het bestuur. 

Afgemeld: Ton en Thea van Mechelen, Hans Dierckx en Giel van Fessem.  

Bestuur: voorzitter Johan Bax, secretaris Wilma Oud, penningmeester Lisette Buijks. 

Leden: Rian Vervuren, Ed Oud. 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter heet iedereen welkom en vertelt een mooi verhaal over de natuur.  

2. Notulen van 2020 stonden in nieuwsbrief nummer 2 -2021 te lezen.  

Er zijn geen opmerkingen gemaakt en deze worden door de vergadering goedgekeurd.  

3. Jaarverslag van de secretaris over 2021. 

Vandaag kunnen en mogen we weer bij elkaar komen voor de jaarvergadering. Eerst wat 

mededelingen: we hebben op 1 januari 2022:  930 leden. 

Het bestuur heeft, ondanks corona, 10 keer vergaderd in 2021.  

De jaarvergadering 2021 ging niet door. De verslagen van de secretaris en penningmeester en de 

begroting werden u met een begeleidend schrijven toegestuurd. Er kon door u voor 1 mei 2021 

gereageerd worden op deze verslagen of begroting. Er werden geen negatieve reacties ontvangen. 

Wel positieve suggesties.  

Rian was aftredend en herkozen als bestuurslid. 

Het bestuur bleef ongewijzigd en de kascommissie voor 2021 zijn Ad van Gurp (2e jaar) en Wil de 

Leeuw-Rompa (1e jaar). 

De Vlasseltprijs 2021 ging naar Jeroen van Venrooij en Sabine van Rijen in Wagenberg voor de 

prachtige renovatie van de voormalige pastorie. 

Zwerfvuil rapen op 3 maart 2021 is toch doorgegaan omdat dit zich geheel buiten afspeelde.  

De nieuwsbrief heeft u 4 keer in 2021 ontvangen. In de eerste nieuwsbrief vroegen wij bezorgers 

voor onze boekjes in Breda. Wij ontvingen veel aanmeldingen, waarvoor onze dank.  

De contributie blijft in 2022 € 13,50 bij automatische incasso en € 14,50 wanneer u op een andere 

manier betaalt. 



Boekjes: u heeft dit jaar 3 boekjes van ons mogen ontvangen.  

De fietstocht naar Teteringen is niet door kunnen gaan. We hopen dat dit in 2022 wel lukt. 

De Traaierie is ook niet door kunnen gaan. 

De quiz in de Gummaruskerk hopen we ook in 2022 te kunnen doen. 

Knippenbergprijs van Brabants Heem. We werden tweede en mochten een prijs van € 500,- 

ontvangen. 

Raboclubsupport heeft maar liefst € 688,49 opgebracht waarvoor onze hartelijke dank.  

Wij hebben onze vrijwilligers in 2021 weer kunnen bedanken door een middag voor hen te 

organiseren. Weer onze dank vrijwilligers! 

Familiedag zondag 31 oktober. Jammer genoeg was het slecht weer en was het wat laat in het jaar 

gepland. Maar dat gaan we dit jaar veranderen.  

Baomesavond: er waren 30 mensen gekomen en Theo den Exter deed de presentatie.  

Dit was het verslag van de secretaris over 2021.  

4. Financieel jaarverslag 2021 door de penningmeester. 

Dit verslag wordt door de penningmeester voorgelezen en toegelicht.  

5. Verslag kascontrolecommissie. 

Wil de Leeuw-Rompa doet verslag en zij blijft nog een jaar bij deze commissie. 

6. Benoeming kascontrolecommisie.  

Reglementair is Ad van Gurp aftredend. Wim van Helden heeft zich opgegeven.  

7. Aanpassing contributie voor 2023.  

Voorstel is de contributie te verhogen van € 13,50 naar € 14,50 met automatische incasso en € 15,50 

zonder automatische incasso.  De vergadering gaat akkoord met de € 1,- verhoging.  

8. Bestuursverkiezing.  

Reglementair aftredend zijn Johan Bax, Lisette Buijks en Wilma Oud. Zij stellen zich herkiesbaar. Er 

worden nieuwe kandidaten gevraagd. Ien Doorn wil wel proefdraaien met het huidige bestuur.  

9. Uitreiking De Vlasseltprijs. 

Deze wordt aan Gerard van Vugt uitgereikt voor het in originele staat behouden van zijn 

watersnoodwoning uit 1953.  

10. Planning 2022. 

De fietstocht gaat dit jaar door. We gaan naar Heemkundekring Teteringen en naar het museum 

daar. 

De dorpsquiz wordt vrijdag 7 mei 2022 in de Gummaruskerk in Wagenberg gehouden. 

Er werd de opmerking gemaakt dat wanneer er iets niet doorgaat bij de Heemkundekring, dit op tijd 

aan de leden door te geven.  Dit zullen wij zeker proberen te doen. 



Monumentendag in Terheijden. Het voorstel is om mensen in Terheijden met een monumentaal 

pand te vragen hun deur die dag open te stellen.  

Er komt waarschijnlijk  een vaste rubriek in Rondom de Toren over oude gebruiksvoorwerpen.  

Zwerfvuil. Vorig jaar werden er 79 mondkapjes gevonden. Dit jaar 39.  

De spreker na de vergadering is niet Giel van Fessem, daar deze corona heeft, maar Jos Cuijpers.  

11. Rondvraag. 

Henk Wijnen stelt een vraag over de Knippenbergprijs naar aanleiding van een artikeltje in de 

nieuwsbrief.  Johan en Ed geven hierover uitleg. De eerste prijs is naar het Markdal uit Ulvenhout 

gegaan. 

Anton Vermeulen zegt dat de werkgroep om  het Kapelleke te onderhouden te oud wordt. Ze willen 

ermee stoppen. Nu zoeken we vervangers. We zetten het ook in Rondom de Toren. We willen het 

liever niet teruggeven aan de kerk. Ien Doorn wil wel meehelpen met het onderhoud.  

Pauze. 

Hierna presentatie over de Zuidwaterlinie door Jos Cuijpers.  

Sluiting. 

De voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en wenst iedereen een behouden thuiskomt.  

Terheijden, 21 maart 2022. 

Notulant: Wilma Oud. 

 

 

 


